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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2014/15:523 Tjuvfiske

Enligt siffror som TV4 presenterade nyligen har antalet anmälda brott mot 
fiskelagen ökat. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Bucht: 

Vilka åtgärder tänker statsrådet vidta för att minska tjuvfisket? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin
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